

Protokoll, styrelsemöte Kvarngårdets odlarförening, 14 nov 2024  
kl. 18.30-20.00, i Brf Saga, Höganäsgatan 4B

1. Till protokollförare och justerare utses, Ida respektive Jenny och Olle
2. Dagordningen godkänns
3. Valberedning inför årsmötet. Valberedningen bjöds in men kunde inte delta vid dagens möte. Olle och Ida mejlar eller tar ett onlinemöte med valberedningen/Linnea innan styrelsens januarimöte.
4. Årsmötesplanering
  - Datum och lokal. Olle har kontakt med Lotta på studieförbundet gällande lokal. Han bokar in ett datum i vecka 11 eller 12.
  - Kallelse och föredragningslista. Ida och Olle förbereder.
  - Förberedelse årsmöteshandlingar:
    - Verksamhetsplan, verksamhetsberättelse, Ida förbereder enligt samma struktur som tidigare år, och bollar med Olle för att sen skicka ut till övriga styrelsen.
    - Balans- och resultaträkning och budget, Ilpo förbereder och bollar med Olle
  - Kontakt med revisorer. Ilpo kontaktar dem efter styrelsens januarimöte.
  - Förtäring. Beslutas vid januarimötet.
  - Eventuell gäst/talare. Olle kontaktar bi-expert Mats Kihlén och hör om han vill berätta lite.
  - Styrelsen beslutar att lägga ett förslag/ en proposition till årsmötet om att besluta att höststädningen görs obligatorisk (med frånvaroavgift på samma sätt som vårstädning). En tanke är att man vid nästkommande höststädning skulle kunna ordna med nya nummer och stolpar för respektive lott, där numren är mer logiskt ordnade.
5. Uppföljning och rapporter
  - Skördefest 8 sept och höststädningen 12 okt. Uppskattade evenemang. Information har publicerats på hemsidan.
  - Status vatten. Ilpo tror att det kan bli ytterligare krångel med vattnet. Rörmokaren har bytt ut delar av rören och det ser ok ut i nuläget. Ilpo tror dock att det kan finnas rör som inte har helt bra status. Kontakt tas till våren.
  - Nyckelhantering gräsklipparskåpet, gräsklippare o trimmer. Alla nycklar har nu kodlås. Gräsklipparen placerad i ny bod.
  - Nordöstra regionens styrelse. Mattias rapporterar: Två möten har hållits under året. Ett mål har varit att få till ett möte med en tjänsteman från kommunen gällande grönyteplanering/ nya koloniområden. Ett möte med deltagande av denne var planerat 14 okt men blev inställt på grund av sjukdom. Man jobbar också för att fler föreningar ska gå med i koloniträdgårdsförbundet samt har haft uppe att söka bidrag för utbildningar och liknande.
6. Social aktivitet för styrelsen – beslut om datum och plats: December, Stationen. Jenny bokar bord samt kontaktar/bjuder in Inge-Maj.
7. Medlemsärenden
  - Status kölista och medlemslista. 65 personer på kölistan, samt några ytterligare intresseanmälningar under nov som ännu inte skrivits in.
  - Ev. stängning av kölista? Vi diskuterar att det kan vara lämpligt att stänga kön om vi kommer upp i 70 köande. Stäms av igen vid januarimötet.
  - Ev. uppdatering av medlemslista till koloniträdgårdsförbundet. Vi beslutar att vi tar den kontakten till våren när nya medlemmar registrerats.
  - Lotter som är klara inför uthyrning (vår 2025). Klara: Nr. 15 och 116. Nr 53: Olle har haft kontakt med innehavaren och tycker att det ser ok ut. Ilpo återbetalar depositionen.
  - Uppsagda men ännu ej klara lotter. Ska själva rensa (Olle har haft kontakt med dessa inför dagens möte): 38, 47, 53, 102 (behöver rensas ytterligare) samt 121 (ok skick, men låda ska tömmas). Föreningen behöver städa lott nr 58 i samband med vårstädningen (ingen deposition)

betald vid tillträdet). Fråga kom upp gällande hur många som betalt deposition respektive inte. Ilpo ska undersöka och återkommer till januarimötet.

- Lott nr 4, uppföljning efter föregående möte: Lotten har städats upp av föreningen vid höststädningen, odlaren i fråga deltog ej pga hälsoskäl. Nuvarande odlare behåller lotten.

#### 8. Ekonomi

- Alla nya lottinnehavare under 2024 har betalat in sin deposition.
- Ilpo har skickat en rapport över e-post gällande nuvarande ekonomisk status. Styrelsen tycker att det ser bra ut.
- Ilpo kommer att göra utbetalning av styrelsearvoden efter mötet, i enlighet med tidigare beslut.

#### 9. Miljögruppen/medlemsaktiviteter.

- I nuläget har vi ingen aktiv miljögrupp.
- Status användning av årets bidrag från koloniträdgårdsförbundet? 3000 kr har använts av Studieförbundet inom deras verksamhet, utbetalning från Koloniträdgårdsförbundet har ännu inte skett.
- Biodlingsgrupp. Olle rapporterar att Jan Lindberg hört av sig och har kupor som han skulle kunna skänka? till föreningen. Olle har mejlat till "bi-gruppen" idag för att planera för vidare arbete. Olle lämnar troligen in en bidragsansökan till Koloniträdgårdsförbundet i anslutning till den planerade biodlingen.

10. Nästa möte: tisdag 14 januari, kl. 18.30, Höganäsgatan 4B.

Vid protokollet

Justerare

Ida Sylwan

Jenny McKeever

Ordförande

Olle Brozén